



Geoff Oliver Bugbee / Orbis

# Thank You 感謝

**Buddhist Vajrayana Charity  
Funds Association**

承蒙慷慨支持2019年度奧比斯全球救盲行動，  
為眼疾患者帶來重見的希望。謹此致謝！  
Orbis thanks you for your outstanding support of  
its sight-restoring work around the world in 2019.

劉慧思 總幹事  
Mary Lau Executive Director – Hong Kong

Donor number : 1004775569  
Attn: Miss Tang Kim Ping Rosa  
Buddhist Vajrayana Charity Funds Association  
PO Box  
Yuen Long Post Office  
Yuen Long, NT

031(L)\_0044

March, 2020

Dear Valued Orbis supporter,



Thank you so much for your organization's ongoing support of our global mission to fight blindness due to inadequate medical resources in unimaginably poor countries. In 2019, the kindness of donors like you helped us raise some HK\$205,753,529. These funds are now enabling our Flying Eye Hospital to travel further, train more ophthalmologists and bring hope to countless thousands of needlessly blind people and their families across the developing world.

2020 marks the culmination VISION 2020 project. Established in 1999, the initiative's aim was to make major strides towards the eliminating of all public health-related blindness issues by the end of 2020. To date, the concerted efforts of all VISION 2020 partners has resulted in an estimation of encouraging 20% fall in today's global blind population against the world blindness figure in 1999.

Despite such positive progress, our world's ageing population is increasing the global threat of visual impairment. As a result, we and our team are redoubling efforts to save and restore sight by tailoring and providing training, technology and other essential resources in the countries and regions in needs.

In saluting your organization's support over the past year, we take great pleasure in enclosing certificate of appreciation to express our heartfelt thanks.

Yours sincerely,

Mary Lau  
Executive Director, Hong Kong

Unit C, 5/F, Infotech Centre  
21 Hung To Road  
Kwun Tong, Kowloon  
九龍觀塘鴻圖道21號  
訊科中心5樓C室

[www.orbis.org](http://www.orbis.org)  
T. +852 2877 9373  
F. +852 2877 1297  
E. [info.hk@orbis.org](mailto:info.hk@orbis.org)

親愛的奧比斯支持者：



奧比斯致力打擊世界各地因欠缺醫療資源而失明的問題。2019 年全賴您的支持，我們得以向目標邁進一步。在香港，奧比斯去年共籌得港幣 205,753,529 元善款。衷心感謝 貴機構的慷慨捐助，令奧比斯眼科飛機醫院可以飛得更遠，培訓更多發展中國家的眼科醫護人員，為更多眼疾患者帶來光明。

2020 年是國際防盲議題重要的一年。早於 1999 年，多個國際防盲組織一同訂立了名為 Vision 2020 的宏大目標，期望 2020 年消除一切因公共衛生問題引起的失明。作為國際防盲協會的其中一員，奧比斯過去二十年一直為有需要國家提供打擊及預防眼疾的培訓、技術和資源。在各界共同努力下，現時全球失明人口估計比 20 年前少兩成。

儘管過去的救盲成果令人鼓舞，但人口老化正步步增加全球盲疾威脅。因此，奧比斯不會放慢打擊盲疾的腳步。我們會在培訓、科技、與各界攜手合作三大範疇上繼續努力，以更堅定的信念，更有智慧的方法打擊全球盲疾。

最後，為感謝 貴機構在過去一年對我們的支持，在此送上感謝狀乙張，表達我們摯誠的心意。

劉慧思

總幹事

劉慧思謹啟

2020 年 3 月